
  

 

Verksamhetsberätelse för SPHKs rasklubb för alaskan malamute 

Verksamhetsåret 2023-01-01 – 2023-12-31 

Svenska Polarhundklubbens (SPHK) styrelse skriver verksamhetsberätelsen för rasklubben 
alaskan malamute då styrelsen valt at avgå med omedelbar verkan. Det finns inget �digare 
styrelsebeslut om at styrelsen skulle avgå. Styrelsen har ej heller meddelat specialklubben 
eller revisorerna innan avgången. 

Tidigare styrelses sammansätning   
Ordförande   Christer Afséer avgick 2024-01-16 
Vice ordförande  Therese Lindman avgick 2024-01-16 
Sekreterare   Emelie Aagedal avgick 2024-01-16 
Kassör   Marie Sellin Lemnert avgick 2024-01-16 
Ledamöter   Rebecka Kenne 1 år kvar  
Ersätare (1:a)  Ma�lda Romner avgick 2024-01-16 
Ersätare (2:a)  Julia Håkansson avgick 2024-01-16 

Ansvarsområden 
RAS   Christer Afséer, Therese Lindman 
Prov och tävlingskommité  Therese Lindman 
Utställningskommité  Jennie Kra� Hult 
Avelskommité  Emelie Aagedal 
Meriteringssekreterare  Marie Sellin Lemnert 

Årsmöte 
Rasklubbens årsmöte genomfördes den 11 februari i Vemdalen, 14 medlemmar deltog. 
Extrainsat årsmöte genomfördes den 28 maj via ZOOM, revisorer och revisorsersätare 
valdes.  

Styrelsemöten 
Rasklubben har genomfört nio protokollförda digitala styrelsemöten via ZOOM. 

Representa�on 
Ordföranden med delegater hade anmält sig �ll SPHKs fullmäk�gemöte. Ingen från 
rasklubben deltog eller avanmälde sig. 

Rasklubbens ordförande deltog på SPHKs arbetshelg. 

Rasklubben (Rebecka Kenne) var sammankallande för SPHKs monter med de fyra polara 
raserna på Stockholm Hundmässa den 9-10 december.  

 



  

Medlemsutveckling 
Antalet medlemmar verksamhetsårets sista dag var 283 stycken. Antal medlemmar 
föregående år var 301 stycken, en minskning med 18 medlemmar (enligt 
verksamhetsberätelse för 2022 daterad 2023-01-19). 

Styrelsens rapport om erhållna uppdrag från årsmötet (föregående år) 
Mötet föreslog at styrelsen ska arbeta för at öka kommunika�onen med uppfödare om 
avelsfrågor och öka engagemanget. Det finns ingen informa�on om resultat eller hur klubben 
arbetat med frågan. 

Utställning 
Rasklubben för alaskan malamute bjöd in �ll utställning lördag den 4 november 2023 i 
Gafsele. Domare Christen Lang (NO) var inbokad. Den 2 maj meddelade styrelsen at få 
personer från styrelsen kunde delta. Den 18 oktober beslutade styrelsen at ställa in 
rasspecialen på grund av at inga funk�onärer ville hjälpa �ll och endast 35 deltagare hade 
anmält sig. 

Rasklubben för alaskan malamute kontaktade SPHKs utställningsansvarig, som i sin tur 
ansökte hos SKKs utställningskommité om at få ställa in utställningen. 
Utställningskommiténs verkställande utskot avslog ansökan. 

På mycket kort varsel genomförde SPHK utställningen. Respons från SKK: ”SKK 
utställningskommitté noterar att specialklubben på ett rådigt sätt tagit ansvar för 
arrangemanget och medlemmarna som anmält till utställningen”. 

Prov – tävlingar 
Arbetsprov/meritering genomfördes den 15 – 17 mars 2023 på Koppången. Tillfället 
arrangerades av Polarhundsvänner Gävle-Dala �llsammans med rasklubben. 

Genomfört dragprov DP60 
• 9 slädhundspann startade, 5 fick första pris och 4 avbröt efter dag ett 
• 1 pulkaspann avbröt efter dag ett 

 
Genomfört dragprov DP10 

• 3 alaskan malamute ekipage startade på lördagen 
• 3 alaskan malamute ekipage startade på söndagen 

  
Inget spann klarade ett första pris 
 
Planerade ak�viteter 
 

• Vandring/klövje planerades at genomföras 4 - 6 augus�. Turen ställdes in på grund av 
för få deltagare. 

• Rasklubbsträff planerades den 15 – 16 september i Björnholmstugan. Träffen ställdes 
in på grund av få deltagare. 

• Björnrundan i Nornäs, medarrangör Vildmarkens draghundklubb. Träffen blev inställd 
på grund av lågt deltagarantal. 

• Rasmöte i Gafsele 3 november i samband med utställning. Inställt.  



  

• Malamuteveckan Norråker 6 – 12 februari. Inställt på grund av lågt deltagarantal. 
• Den stora påsk utmaningen 6 – 10 april var en virtuell tävling med två klasser, 17 

medlemmar deltog på utmaningen.  
 

Slutord 
Ordförandes uppgift är att stimulera till arbete i enlighet med klubbens stadgar och 
arbetsordning för klubbstyrelsen. Den avgående styrelsen hade stora ambitioner vad gäller 
aktiviteter. SPHK beklagar att ytterst få aktiviteter genomförts. 

Rasklubben har under flera år arbetat med rasklubbens RAS dokument. Under arbetshelgen 
vidhöll rasklubbens ordförande brister i dokumentet. Rasklubbens styrelse har inte 
accepterat förändringar SPHKs styrelse föreslog. SKKs avelskommitté (AK) tyckte att de var 
bra och rimliga ändringar som skulle tydliggöra dokumentet. Rasklubben följde heller inte 
AKs mall. De finns ett stort arbetsmaterial med potential för att slutföra ett bra dokument. 

Rasklubben valde att skicka dokumentet direkt till SKK vilket inte är rätt väg att gå. Detta 
resulterade i ett möte med SKK AK där ordförande lovade att göra önskade justeringar inom 
14 dagar. 

Styrelsen har riktat stark kritik mot SPHKs styrelse, bland annat gäller det rasklubbens 
bidragsdel om 10 000 kr. SPHKs styrelse valde att hålla inne bidraget tills resultatet för 
utställningen i Gafsele var klart. Återstoden kommer att betalas till rasklubben. Överstiger 
kostnaderna bidraget kommer SPHK att fakturera rasklubben. Vad gäller bidraget om 5 000 
kr har inte rasklubben skött sina ålägganden. Därför har bidraget uteblivit. Rasklubben har 
mycket god ekonomi. 

 

Styrelsen för Svenska Polarhundklubben 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


